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Tack för ditt mail Linda och input på detta.
Jag återkommer med svar.

Med vänlig hälsning 
Berth Falk (S)
Kommunalråd
Ordförande Kultur- och bildningsnämnden
Lekebergs kommun
berth.falk@lekeberg.se
Tel: 0585-48821
www.lekeberg.se

9 okt. 2020 kl. 06:27 skrev "linda@famk.se" <linda@famk.se>:

Hej! Jag är föräldrer till två barn som går på Hidinge skola. Min äldsta
son går i femman och min yngsta i tvåan. Jag har i dryga fem år alltså
haft barn på Hidinge skola. För fem år sen var det en fröjd att lämna
och hämta på skolan. Det var en skola som genomsyrades av lugn och
stabilitet. Förra fredagen när jag hämtade var det fullständigt kaos. Jag
jobbar själv inom skolan fast i Örebro så jag är van med mycket men
detta var det värsta jag har sett. Mitt i detta kaos är det två elever som
bryter ihop totalt, en lägger sig på golvet och vrålskriker, totalt
utblottad bland alla elever och föräldrar som fyller hela undervåningen.
Elev två bryter med ihop för att den vill inte gå ut. Återigen fylls hela
undervåningen av skrik och protester. En stackars fritidspedagog
försöker hantera dessa två elever samtidigt som minst 50 barn ska
checkas in på fritids. Jag uppmanar er att åka dit en fredag 13.30 när
alla sluta och se hur det ser ut. Efter en artikel i NA kan jag läsa att
kommunen inte lyckats uppnå målet med 90% trygga elever, inte
konstigt alls kan jag säga efter denna upplevelse. För övrigt har min
äldste son en riktigt stökig klass. Fantastiska pedagoger sliter sitt hår
för att få det att fungera. Under lågstadiet blev hans lärare sjukskriven.
De gick länge med outbildad vikarie. När läraren kom tillbaka sa hon
snabbt upp sig. En ny lärare kom efter ett tag med vikarie. Det tog bara
några veckor så sa hon upp sig. Återigen vikarie. Till fyran löste det sig
med en bra stabil lärare, dock väldig ung och oerfaren och efter
situationen i klassen undrar jag hur länge han ska orka. Min yngsta son
fick en nyanställd lärare till ettan. Efter ca 10 månader sa hon upp sig.
I augusti i år fick de en ny lärare, idag fick vi veta att hon sagt upp sig,
efter en dryg månad säger hon alltså upp sig. Känns detta som trygghet
för er? Jag är djupt oroad över hur situationen på skolan har utvecklats
och jag vet att det är många fler som känner som jag. Lanna har
exploateras enormt och enligt mig har det inga fördelar
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överhuvudtaget. För några veckor sedan pratade jag med en lärare på
Tulpanens skola iom ett överlämnande. En elev från min klass på skola
i Örebro har börjat i hennes klass på Tulpanen. Hon berättade för mig
att hon är själv i etta med 21 barn. Själv med 21 st förstaklassare. Jag
blir helt chockad och jag kan återigen förstå att trygghetsmålet inte är
uppnåt. Byggandet i Lanna är långt ifrån klart, i mäklarannonser kan
man läsa att det storsatsas på skolan i området, jag undrar vad det är
för satsning. Jag hoppas ni förstår allvaret och tar ansvar för att Lanna
har tillåtits växa på detta sätt. Våra barn måste få känna trygghet i
skolan. Mvh Linda


